

历年四级考试考点词汇及真题解析(第二十二期)CET4考试

PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/566/2021_2022__E5_8E_86_E

5_B9_B4_E5_9B_9B_E7_c83_566392.htm 1.He always did well at school in _____ of having to do part-time jobs every now and then.(CET-4,2001.1) 2.When carbon is added to iron in proper _____ the result is steel.(CET-4,2004.6) 3.We rarely perceive more than a minute _____ of the sights and sounds that fall upon our sense organs. the great majority pass us by. 4.The two more important _____ in making a cake are flour and sugar. 5.Many novels that attempt to mirror the world are really _____ of the reality that they represent. [A]case [B]prediction [C]proportions [D]fiction [E]reflections [F]fraction [G]ingredients [H]spite 答案

：我要收藏 1.选[H]。[题意]尽管时常得做些兼职工作，但他的学习一直都很好。in spite of... 尽管 2.选[C]。[题意]铁与适当比例的碳混合起来就可以制成钢。 3.选[F]。[题意]对于触及我们感觉器官的声音和光，我们只能感觉到其中的一小部分，大部分我们感觉不到。 4.选[G]。[题意]做蛋糕两种最重要的原料是面粉和糖。 5.选[E]。[题意]许多试图想再现这个现实世界的小说的确反映了它们所描述的事物的真实状况。

100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com